
CO SE DO PROGRAMU 
NEVEŠLO 

SPORT 

Uvědomujeme si složitost problematiky výstavby 
sportovní haly, ale chceme, aby hala do konce 
příštího volebního období stála. Budeme akcepto
vat návrhy a připomínky místních sportovních klubů 
s důrazem na aktivity mládeže. 

� Budeme prosazovat výstavbu horolezecké stěny. 
� Propojíme cyklostezky končící na periferii s 
centrem města. 
� Budeme podporovat vznik venkovních sportovišť 
v dosahu centra města (skatepark, parkour, work
outová a basketballová hřiště). 
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